

鳳溪第一中學
Fung Kai No.1 Secondary School
2022/2024 年度中一自行分配學位申請
2022/2024 Application Form for Allocation of Secondary One Discretionary Places
(2024 年 9 月入讀中一)
Admission for September 2024 (S.1)
個人資料搜集及注意事項
Personal Information Collection and Remarks

1. 本表格所搜集的個人資料，將作鳳溪第一中學辦理二零二二至二四年度中一自行分配學位之用。

The information on the application form will be used for the application for 2022-2024 Allocation of Secondary One Discretionary Places of Fung Kai No.1 Secondary School.

2. 學生或其監護人所提供的資料除由鳳溪第一中學保存外，部分資料亦會送交教育局中學學位分配組備考。

Information on the completed application form may also be submitted to the School Places Allocation Section of the Education Bureau.

3. 學生或其監護人可選擇是否提供表格內的個人資料，倘若所提供的資料不足，鳳溪第一中學可能無法為學生辦理申請中一學位事宜。

Applicants and their guardians may refuse to provide information required in the application form. In case of the provision of insufficient information, the application may be deemed unsuccessful.

4. 根據〈個人資料（私隱）條例〉，填表人有權查閱及改正填表人的個人資料。上述查閱資料的權利，包括要求取得本表格所載的個人資料的複本。

According to The Personal Data (Privacy) Ordinance, applicants are entitled to the revision of the information on the application form and the request for a copy of the completed application form.

5. 如對項目 4 有任何查詢，請聯絡校務處馮小姐，電話號碼：26700366。

For inquiries in relation to Item 4, please contact Miss. Fung at 26700366.

6. 本校供申請的中一自行分配學位數目為 51 個，將於 2024 年 3 月 27 日(星期三)透過書面及電話通知所有正取學生之家長其子女已獲本校納入自行分配學位正取學生名單。學生無須致電本校查詢申請結果，亦毋須就通知回應本校。所有派位結果由教育局統一公佈。

The available places for Allocation of Secondary One Discretionary Places are 51. Shortlisted applicants will be notified in writing and by phone on 27th March, 2024 (Wed). Applicants do not need to make any inquiries or reply to the notifications. The allocation results will be announced by the Education Bureau.

7. 每名學生只可以向不多於兩所列載於教育局派發之《申請中一自行分配學位手冊》內的參加派位中學申請。

Each student may apply to NOT MORE THAN TWO participating secondary schools listed in the Handbook for Application for Secondary 1 Discretionary Places issued by the Education Bureau (EDB).

8. 所有申請學生須於二零二四年三月九日（星期六）或三月十七日（星期日）下午二時至五時親臨本校參加面試，屆時將有專函通知。

All applicants will be invited for an interview on 9th March, 2024 (Sat) OR 17th March, 2024 (Sun) from 2 p.m. to 5 p.m. Applicants will be notified in due course.

9. 本校不會安排筆試，考慮取錄學生之準則如下：

No written tests will be arranged, and each applicant will be assessed with reference to the following guidelines:

- I. 過往在學校的成績（25%） - 中、英、數、常識
Academic results (25%) – Chinese Language, English Language, Mathematics, General Studies
- II. 過往在學校的操行（15%）
Conduct (15%)
- III. 課外活動表現（10%）
Extra-curricular activities (10%)
- IV. 其他傑出表現（10%）
Other outstanding Performances (10%)
- V. 面試表現（40%）
Performance in interview (40%)

鳳溪第一中學
Fung Kai No.1 Secondary School
二零二三年十一月八日
8th Nov, 2023